

Latest Arrangements for Application Procedures for S1 Discretionary Places (Enrollment in 2022-2023)

In view of the increasing number of positive COVID-19 cases, there is a need to minimize social contact to help stop the spread of viruses in the community. After serious consideration with the consent of the School Management Committee, the face-to-face S1 Discretionary Places Interview originally scheduled for 12 March 2022, Saturday, **will be cancelled and no further interviews will be arranged.** The revised weighting of the selection criteria will be listed in the letter "*Latest Arrangements for the Application Procedures for S1 Discretionary Places (Enrollment in 2022-2023)*" to all applicants by mail.

有關「中一自行分配學位」(2022-2023 年度入學)申請程序的修訂安排

鑑於近日 2019 新型冠狀病毒病確診個案數字持續上升，學校經慎重考慮後，並得到學校管理委員會通過下，原定於 2022 年 3 月 12 日(星期六)舉行的「中一自行分配學位」**面試將會取消**，本校將**不會另行安排面試**。新修訂的收生準則及比重，將列明於郵寄給各位申請人的「有關『中一自行分配學位』(2022-2023 年度入學)申請程序的修訂安排」的信函內。